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Bericht van de Dorpsraad 
 

Ik wil beginnen om een ieder namens de gehele dorpsraad nog een heel goed en gezond 2020 te  
wensen. Ik hoop dat het jaar voor een ieder goed is begonnen.  De dorpsraad heeft dit jaar heel wat 
veranderingen ondergaan. We hebben afscheid genomen van Helga Wagemaker, onze vorige  
voorzitter en de gehele redactie van de Brugpraat. De vorige Brugpraat is voor het eerst zelfstandig  
opgemaakt door de nieuwe redactieleden en dat zag er prima uit. De lay out van de Brugpraat zal in de 
toekomst wel worden aangepast (wellicht deze keer al) maar dat is natuurlijk alleen maar leuk als er 
weer eens iets veranderd.  

Ook hebben we twee nieuwe leden verwelkomt en zijn de functies van personen gewisseld. 

Het afgelopen jaar hebben we weer heel wat te regelen gehad. In het voorjaar is de bloempluktuin 
naast de school aangelegd en zijn er fruit dragende struiken geplant. De fruit dragende struiken hadden 
het heel moeilijk, maar de bloempluktuin is een succes en krijgt een vervolg. 

Daarna hebben we ons gebogen over het aanpassen van het veldje bij Mr. Bollplein. Hier staat verder 
op in het blad verdere uitleg over.  

Het verkeer is ook altijd een lastig punt. Er is afgelopen herfst een telling gedaan aan de Burgerweg en 
een snelheidsmeting. Er wordt op dit stukje gemiddeld erg hard gereden tot wel 88 km per uur! De  
gemiddelde snelheid is daar te hoog en we zijn in overleg met gemeente hoe we dit kunnen  
aanpakken. De direct betrokken bewoners van de Burgerweg binnen de bebouwde kom van Burger-
brug naar t Buurtje, zijn gepolst over de door de gemeente voorgestelde verkeersremmende  
maatregelen.  Er gaat nu een voorstel naar de gemeente wat iets afwijkt van het gemeentelijk plan, 
maar wat wel de goedkeuring van de bewoners heeft. Er is door de Dorpsraad gevraagd om een  
afspraak met de betreffende ambtenaren zodat dit plan snel gerealiseerd kan worden.  

Ook zijn we bezig met het opzetten van een CPO project. Dat is de woningbouw op particulier initiatief. 
We hebben inmiddels een groep van 10 gegadigden en we zijn hierover ook in gesprek met de  
gemeente. 

Eind november hebben we onze jaarvergadering gehouden. Deze werd niet heel druk bezocht, wat  
natuurlijk jammer is want op deze avond wordt er uitgelegd waar wij als dorpsraad zoal mee bezig zijn 
en we hadden twee sprekers uitgenodigd. Eerst was er Peter Verduin, medewerker bij de Omgevings-
dienst NHN en hij gaf uitleg over de nieuwe Omgevingswet die per 2021 wordt ingevoerd. Na de pauze 
vertelde Jessica Wormhoudt, aan de hand van een film en presentatie over wat er zoal gebeurd en hoe 
er wordt geleefd bij Croon en Bergh. Dit was heel interessant. Mocht u nog op zoek zijn naar  
vrijwilligerswerk dan kunt u altijd daar eens een kijkje nemen. 

In december zijn we nog op een zaterdagavond opgeschrikt door twee enorme knallen vuurwerk.  
Hierover hebben we contact gehad met de politie en als het uit de hand zou lopen zouden zij actie  
ondernemen. Gelukkig na het bericht op Nextdoor is het tot de laatste dag van het jaar redelijk rustig 
gebleven. Jammer dat het op oudejaarsavond zo vreselijk mistig was, dat al het vuurwerk in de dichte 
mist verdween. Na al deze natte herfst- en wintermaanden hopen we natuurlijk nog wel, dat we deze 
winter nog op de ijsbaan kunnen schaatsen en dat koning winter nog even langs komt.  
Wij gaan er voor het nieuwe jaar in ieder geval weer fris tegen aan. 

Hartelijke groet, namens de Dorpsraad Burgerbrug e.o. 

Elli Ruijter-Masteling 
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Komende concerten in het kerkje Sint Maartensbrug 

8 Maart: Deborah & Friends, aanvang 14:30 uur. 

De band speelt gemakkelijk in het gehoor liggende jazzy songs zoals Autums Leaves en Makin' Woopie en maakt 
ook uitstapjes naar popmuziek met liedjes van onder andere Eva Cassidy en Laat me van Ramses Shaffy. 

Kaarten 7,50 via reserverings-link: https://www.ticketkantoor.nl/shop/DeborahFriends 

5 April:The Oldtime Stringband, aanvang 14:30 uur. 

The Oldtime Stringband is een band uit Noord-Holland die Bluegrass, Folk en Americana met elkaar mixed tot 
een eigen herkenbaar geluid. De muziek van deze band kreeg veel airplay op diverse internet radiostations van 
over de hele wereld. Een mix van traditionals, eigen nummers en een aantal covers vormen het repertoire 
waarin de zang een belangrijke rol speelt. 

Kaarten zijn te reserveren via email: info@theoldtimestringband.nl 

9 Mei: Rock in de Kerk, aanvang 20:00-22:00 

ROCK IN DE KERK! brengt met Engelstalige hits de rocksfeer naar de kerk. Want:als het in Paradiso kan, waarom 
dan niet in alle andere mooie kerken van het land? De band past zich op de omgeving aan en zorgt met subtiel 
spel voor de ultieme belevenis van de ruimte. Van ingehouden ballades tot bombastische spektakelnummers, 
de show wordt rustig opgebouwd en heeft voor ieder wat wils! 

kaarten 17,50. via reserverings-link: https://www.ticketkantoor.nl/shop/ridkstmaartensbr 

 
Voor uitgebreide informatie over de concerten zie www.kerkje-sintmaartensbrug.nl 

 

 

Vandalisme 

In de vroege morgen van zondag 19 januari rond 
3.30 uur, zijn diverse bewoners wakker geschrok-
ken van een enorme knal. ‘s Morgens bleek het 
kastje bij het mededelingenbord bij de brug te zijn 
ontploft. De Lexan (zeer sterk soort kunststof) 
doorzichtige plaat lag aan diggelen op de grond. 
Het was een enorme ravage op en rond het bankje 
en de tafel. De dorpsraad heeft aangifte gedaan bij 
de politie van vandalisme.  

Helaas is er nog geen spoor van de dader(s). De 
schade bedraagt zo rond de 500 euro voor het ma-
ken van een nieuwe publicatiekast. Deze kast is 
destijds door de dorpsraad en een aantal onderne-
mers bekostigd. Wij besteden ons geld liever aan 
andere mooie projecten.  

Wij vragen u, als u iets heeft gehoord of gezien dit 
bij ons te melden. Dit kan via de mail dorps-
raad@burgerbrug-nh.nl. U kunt ook persoonlijk 
contact opnemen met één van onze leden. 

Namens de dorpsraad Burgerbrug eo. 

Elli Ruijter-Masteling (voorzitter) 

https://www.ticketkantoor.nl/shop/DeborahFriends
mailto:info@theoldtimestringband.nl
https://www.ticketkantoor.nl/shop/ridkstmaartensbr
http://www.kerkje-sintmaartensbrug.nl
mailto:dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
mailto:dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
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Het huidige schooljaar is alweer op de helft. Er wordt hard gewerkt door de kinderen en de juffen. 

Het team verdiept zich dit jaar in Snappet (digitaal hulpmiddel voor rekenen en taal, spelling en  
begrijpend lezen) zodat de kinderen en de juffen in groep 4-8 alles eruit kunnen halen wat mogelijk is. 

De kinderen van groep 8 gaan zich de komende maanden voorbereiden op de middelbare school.  
Ze gaan doe-middagen en open dagen bezoeken. Ze vinden dit wel heel spannend. 

Bij ons op school zijn zij de grootste kinderen, op de middelbare school niet. 

 

Nieuwe leerlingen 

We willen graag weten welke kinderen er dit schooljaar nog of komend schooljaar (augustus 2020—
augustus 2021) 4 jaar gaan worden. Dit is voor ons belangrijk om te weten. Mocht uw kind 4 jaar worden 
dan willen we dat graag weten. 

Er kan gebeld worden met school op 0226-381615. U kunt vragen naar Annamarie Vriezekolk. 

Een inschrijfformulier kan ook opgehaald worden op school. Graag tot ziens! 

 

Nieuwe ontwikkelingen 

De school zit inmiddels alweer 4 jaar in het prachtige nieuwe gebouw. De komende maanden zal er een 
nieuw logo ontworpen gaan worden door een ontwerpbureau. We hopen over een aantal weken samen 
met de kinderen en het team een prachtig nieuw logo te gaan kiezen dat goed bij de school past. 

De volgende stap is dat we dan gaan overstappen naar een nieuwe site en deze site zal gaan aansluiten 
op de FIEP-app van ZIBER– education.  De FIEP-app is een prachtig, modern communicatiemiddel voor de 
school en de ouders, passend bij deze tijd.  

Laat 2020 maar komen!! 
 

Sint Joseph 

Burgerbrug 
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Beste dorpsgenoten, 
 

Zowel binnen als buiten de Herboren Toren is er in de  

afgelopen periode veel gebeurd.  Zoals op de foto hiernaast is 

te zien, is de dakrenovatie voltooid. Complimenten voor de 

dakdekkers, die regen en wind trotseerden!!!  Tevens is de  

Herboren Toren geschilderd en  heeft de toren een houtworm 

bestrijdingsbeurt ondergaan. Dan zal het niemand zijn ontgaan 

dat de aanblik / entree van de Herboren Toren een volledige 

metamorfose heeft ondergaan. In samenwerking met Daan 

Bruin heeft onze nieuwe “groen-groep” ( Eric en Jan Dekker, 

Johan Visser en Gerard Poland)  een klus van formaat geleverd.  

Een groot woord van dank aan  deze groep en ook aan Daan Bruin.  

 

Binnen in de Herboren Toren was het ook verre van rustig want op 24 november vierde Sinterklaas  zijn  

verjaardag in de Herboren Toren. Na afloop zei de Sint dat hij het een prachtige locatie vond en nog eens graag 

terug zou komen.  We hebben het genoteerd!!!  Het was een geweldige middag  en goed georganiseerd door het 

Sinterklaas comité / Evenementencommissie.      

En…na het  Sinterklaasgebeuren natuurlijk op weg naar de kerst. 15 december trad het koor Grenzenloos op met 

een zeer muzikaal en creatief kerstprogramma in  onze sfeervol “aangeklede”  Herboren Toren. Op 23 december  

voerde Croon en Bergh wederom een geweldig kerstspel op. Met prachtige aankleding en….heerlijke hapjes; een 

mooie traditie. Het geheel met een mooie vocale bijdrage en toegift van het koor de 3 B’s 

 

Van de bestuurstafel: 

Er hebben zich een aantal nieuwe vrijwilligers gemeld, waar we ontzettend blij mee zijn. Linda en Eric Dekker,  

Jan Dekker en Margreet van Schie, Johan Visser en Leo Borst:  Geweldig dat jullie de betrokkenheid bij de  

Herboren Toren hebben omgezet in daden. Binnenkort gaat het bestuur samen met de vrijwilligers bespreken 

hoe er nog meer in bepaalde commissies gewerkt kan worden en zodoende de taken nog beter te verdelen en 

samen te werken.  

Tevens wil het bestuur van de Herboren Toren haar vaste huurders dank zeggen voor het feit dat ze in goed  

overleg de kerkzaal en/of consistoriekamer willen blijven huren.   Dank hiervoor aan: Croon en Bergh,  

de Dorpsraad en het koor de drie B’s.  
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Zondag 16 februari: Ierse Swingfolkband  UNICORN 15.00 uur  entree € 12,50  
 

Keltische folk en swing, met Klezmer en Bluegrass uitstapjes. Licht in het hoofd, voeten van de vloer,  

dorstige keel – een optreden van Unicorn laat de toehoorders nooit onberoerd. De opzwepende Keltische 

muziek van de folkband loopt doorgaans uit op een feelgood swingfeestje waarbij uit volle borst wordt 

meegezongen. Maar laat niemand zich in de luren leggen door het schijnbaar achteloze gemak waarmee 

de band zich op het podium presenteert, achter die vrolijke façade gaan ras muzikanten schuil die elkaar 

ragfijn aanvoelen.  

Aanjagers van het Ierse folkspektakel zijn accordeonist Martien Tijburg en gitarist John Kuiper, het duo vormt 

inmiddels al bijna 25 jaar het kloppende hart van Unicorn .  Om hen heen fladderen leadzangeressen Betty 

Borstlap en Jolanda Traarbach, en de violistes Martine Nijenhuis en Erna Sommer. Stuk voor stuk professio-

nals met een conservatoriumachtergrond, maar nu eenmaal ongeneeslijk behept met het Keltische folkvirus. 

De dames kleuren de Ierse en Schotse traditionals eigenwijs in, en stappen net zo makkelijk over op verwante 

genres als Bluegrass of Jiddische fiddlemuziek. Het zal dus een aanstekelijke middag worden met folk en fun . 

UNICORN is een bekende naam in de folkwereld en behoort  tot de top aangaande wat Nederland aan semi 

professionele folk muziek te bieden heeft. Ook internationaal is de band een veel gevraagde act op zomerfes-

tivals (o.a. Noorwegen, Duitsland, Polen, Frankrijk). De band treedt standaard in een vierpersoonsbezetting 

op en zal met zangeres en violiste aantreden naast de vaste basis John Kuiper (gitaar) en Martien Tijburg 

(accordeon) . 

 

Zondag 15 maart: Rose-ȋle 15.00 uur  entree € 12,50  

Rose-île brengt o.a. tango’s, rumba’s, walsen en luister-

liedjes in het Frans, Spaanstalig uit Zuid-Amerika, Duits 

en Jiddisch. Vrolijke en melancholische melodieën alsook 

ritmische nummers om op te dansen, of om gewoon van 

te genieten. Zij creëren een intieme sfeer van romantiek 

en melancholie.  Zangeres Toetie Rijnaard heeft in de 

loop der jaren een breed repertoire opgebouwd. Zij zong 

in diverse groepen en deelt nu deze rijke ervaring met de 

huidige begeleiders. Haar warme stem past uitstekend bij 

de mooie klankkleur van de instrumenten. Deze worden 

bespeeld door: Theo Worm klarinet en gitaar, Gérard 

Baldeo gitaar en basgitaar, Nico Hoogland accordeon. 

www.rose-ile.webnode.nl 

 

En verder: 
 

Ook de Herboren Toren doet mee aan activiteiten die in de gemeente 

worden georganiseerd  ter ere van 75 jaar bevrijding.  

Op zondagmiddag  3 mei verzorgt  Jan Kühne  met de band Small Buzz 

een “bevrijdend mooi concert”  Onthoudt u alvast die datum. Verdere 

informatie volgt. 

Op zondag middag 21 juni zal  plaatsgenoot Pieter Rijsdijk optreden 

met het  “kleinkoor Gaudete” ook hiervoor geldt: verdere informatie in 

de volgende Brugpraat.  
 

Door Jannie Paarlberg, secretaris 

http://www.rose-ile.webnode.nl
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Op 17 en 18 januari 2020 was het zo ver! Na maanden van voorbereiden en weken van poetsen waren 

daar de open dagen! 

Een feestje omdat wij alweer 60 jaar bestaan als bedrijf. Maar ook omdat wij in 2018/2019 een nieuwe 

bedrijfsruimte hebben gebouwd en dit aan iedereen wilden laten zien. 

Vrijdag 17 januari zijn we begonnen met een officiële opening.  

De nieuwe bedrijfsruimte is officieel geopend door Nel Borst – van Wonderen, vrouw van oprichter Jan 

Borst. Daarna was er tijd voor een klein verhaal over 60 jaar Loonbedrijf Borst, gouden speldjes voor 

Garrie en Leo en een gouden hanger voor Nel Borst – van Wonderen, namens Cumela Nederland, en 

uiteraard felicitaties en taart. 

Vanaf 10.30 uur waren de deuren open voor publiek en stonden alle tractors en machines uitgestald 

om eens grondig bekeken te worden.  

Op vrijdag zijn de middenbouw en bovenbouw van de Sint Joseph school uit Burgerbrug langs geweest 

voor een rondleiding, en dan zijn die machines wel erg groot! Er was een feestavond, voor genodigden 

en er werd gefeest tot in de late (vroege) uurtjes. Blij verrast zijn wij met de grote opkomst, we  

hebben vele uit het dorp gezien en gesproken. 

Wij willen iedereen bedanken voor deze mooie open dagen en de belangstelling die jullie in ons bedrijf 

hebben. En wij hopen dat jullie net zo genoten hebben als dat wij dat hebben gedaan. 

 

Open dagen Loonbedrijf Borst 
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Landschapsanalyse en Regionale Energie Strategie van de 
Gemeente Schagen 
 

Op maandagavond 3 februari werd in het Clusius College 
een bijeenkomst gehouden over de Regionale Energie Strategie in de Noordkop. Ook onze Dorpsraad was 
hierbij aanwezig. In het Klimaatakkoord is afgesproken dat elke regio in Nederland een plan opstelt voor het 
grootschalig opwekken van duurzame elektriciteit op land en binnenwateren.  

Het doel is om in 2030 niet minder dan 35 Terawattuur hernieuwbare energie van land te halen voor  
woningen, kleine bedrijven en instellingen. Het gaat om bewezen techniek van windmolens en  
zonnepanelen. Windenergie van zee is in de RES bedoeld voor de industrie. Er wordt o.a. gekeken naar  
financiële haalbaarheid, het landschap en capaciteit van het netwerk.  

Er werden drie uitersten scenario’s gepresenteerd als uitgangspunt voor de discussie met de aanwezigen; 
‘Landschap is leidend’, ‘Kop vooruit en verbonden’ en ‘Lokale kracht’.  

De gemeente gebruikt de input van de inwoners en dorpsraden van deze en andere bijeenkomsten om een 
concept RES op te stellen. De deadline voor dit concept is 1 juni 2020.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Meer informatie kunt u vinden op www.energieregionhn.nl                                      

Ook werd de gemeentelijke landschapsanalyse ‘Schagen groeit door’ besproken. Sinds de start van dit  
project in 2017 wil de gemeente Schagen flink vergroenen en 500.000 bomen en struiken planten. Dit draagt 
bij aan recreatie, klimaat, biodiversiteit, leefbaarheid en landschap. 

Er wordt uitgegaan van drie mogelijkheden; laanbeplanting, erfbeplanting zoals windgeschoren singels om 
boerderijen en zogenaamde specials zoals stukjes bos ter recreatie. In Burgerbrug zijn er inmiddels twee 
mooie initiatieven gerealiseerd, het nieuwe park achter zorgboerderij Croon en Bergh en de pluktuin bij de 
nieuwe school. 

Er wordt rekening gehouden met de vier verschillende landschappen in de gemeente. Het voormalige eiland 
Callantsoog, de weidse Koegraspolder, de Zijpe- en Hazepolder met de lange noord-zuid lijnen en het  
mozaïek-landschap van West Friesland West. De vergroening kan worden aangemerkt als  klimaatplan  
aangezien de nieuwe bomen en struiken zorgen voor extra CO2 opslag. 

Peter Fennema 

Dorpsraad Burgerbrug 

http://www.energieregionhn.nl
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De oplossing van de puzzel kunt u insturen naar brugpraat@burgerbrug-nh.nl. Onder de juiste inzendingen 

verloten wij een verrassingspakket samengesteld door  de bewoners van Croon en Bergh. 
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Speelplein Meester Bollplein 
 

Op de jaarmarkt 2019 heeft de dorpsraad de  
bewoners van het dorp gevraagd wat men het 
liefst op de plek van het speeltuintje op het  
Meester Bollplein zou zien in plaats van de huidige 
zandbak (kattenbak) en de verouderde speeltoestellen, waar zeer weinig gebruik van wordt gemaakt.  
 

Er waren drie mogelijkheden:  

*Een fitnesspleintje met bewegingstoestellen  

*Een Volleybal of Badminton net ophangen 

*Het plaatsen van een vaste BBQ met een picknick tafel.  
 

De voorkeur werd uitgesproken voor een bewegingsplein. Daar is de Dorpsraad mee aan de slag gegaan. Er is 
gekeken naar de mogelijkheid en de kosten van deze bewegingstoestellen. Maar dat viel nog niet mee want 
deze zijn zeer duur. Dus werd er nog even vanaf gezien en andere mogelijkheden onderzocht.  

Na een klacht bij de gemeente door een aantal bewoners, zijn we samen met de direct betrokken buren/  
bewoners van het Meester Bollplein en met de gebied coördinator van de gemeente in overleg gegaan.  
De bewoners gaven aan dat zij het wel prima vinden zoals het veldje nu is en het niet erg vinden dat er weinig 
gebruik van wordt gemaakt. Dit hadden zij ook al opgemerkt op de jaarmarkt. Zij miste toen de keuze “niets 
aan veranderen.”. 

Tijdens dit overleg is besloten om de zandbak te verwijderden (en in overleg met de gemeente verplaatsen 
naar het Zwanenplein) en dat er verder, zolang de speeltoestellen veilig zijn, geen andere voorzieningen  
zullen worden geplaatst. 

Vrijwilligers gevraagd voor Bloempluktuin 
Wie wil er helpen om de pluktuin mooi te krijgen en te houden ?  
 

Vorig jaar hebben we allemaal kunnen genieten van de Bloempluktuin naast de school. Echter ook deze tuin 
vraagt zijn onderhoud. Vorig jaar is het regelmatig geschoffeld door bewoners op eigen initiatief. Dit werkte niet 
zo goed omdat het vuil dan vaak al veel te hoog was en het heel veel werk bleek te zijn. 

Het zou fijn zijn als er meerdere bewoners bereid zijn om gezamenlijk de pluktuin bij te houden, zodat we er 
allemaal van kunnen blijven genieten. Het idee is om het onderhoud op gestructureerde wijze uit te voeren en 
daarvoor vragen we vrijwilligers. Op deze manier hopen we, dat het duidelijk is wanneer, wie het onderhoud 
doet en als het vaker gebeurd zal het werk hierdoor ook lichter zijn. 
 

De gemeente zal dit jaar ook twee jarige planten in de cirkel zaaien. De één jarigen zullen als het goed is vanzelf 
weer opkomen uit het zaad van vorig jaar. Het grasmaaien van dit stukje rondom de cirkel van bloemen is  
opgenomen in het gemeentelijk maaibeleid. Ook wordt er een greppel gegraven en drainage aangelegd. De 
grond bleek te vochtig voor de huidige bomen en er zullen onder andere nieuwe noten-, appel-, kiwi- en  
perenbomen worden geplant. 
 

Vind u het niet erg om af en toe de bloempluktuin te schoffelen, meldt u zich dan aan bij de dorpsraad.  
We kunnen dan gezamenlijk de schouders er onder zetten en een soort rooster maken van de werkzaamheden, 
zodat er regelmatig mensen zijn om het bij te houden. 
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Kerstviering 2019 

Afgelopen december hebben de bewoners 
en medewerkers van Croon en Bergh extra 
genoten van hun jaarlijkse kerstviering in 
de Herboren Toren. Niet alleen was er een 
mooie opkomst van dorpsgenoten en  
familie, ook ondersteunde het koor van 
Burgerbrug hun uitvoering van het  

kerstspel. Dit was zo bijzonder en verbindend, een prachtige samenwerking. We willen de leden van 
het koor dan ook hartelijk bedanken voor hun mooie zang. De avond werd afgesloten door een leuke 
kerst sing-a-long.  
 

10-jarig bestaan 

Inmiddels is het allang 2020 en staan er weer nieuwe activiteiten op het programma. Croon en Bergh 
bestaat dit jaar namelijk 10 jaar, en de boerderij waarin wij wonen bestaat 100 jaar! Dat is natuurlijk 
genoeg reden om een feest te vieren. We kunnen nog niet zoveel over dit feest zeggen, maar tegen die 
tijd zullen wij via andere kanalen het dorp uitnodigen om deze gelegenheid met ons te komen vieren.  
 

Gelukstuin en worteltuin 

Verder zijn we bezig met het realiseren van een gelukstuin op ons terrein. In de kwekerij tussen de 
werkplaats en de waterberging worden plekken gemaakt die staan voor de elementen aarde, water, 
vuur en lucht. Dit is gebaseerd op een tekening die is gemaakt door een specialist in energetische  
tuinen, op initiatief van een moeder van één van onze bewoners. Het wordt een plek waar onze  
bewoners, maar ook dorpsgenoten of passanten, kunnen vertoeven en kunnen opladen. Er komt een 
speelveldje, een wensput en een meditatiepad. De gelukstuin en de waterberging is nu al toegankelijk 
voor iedereen tussen zonsopgang en zonsondergang, dus voel je vrij om er al een kijkje te nemen en 
een rondje te wandelen. 
Ook zijn wij sinds januari verbonden met Stichting Wortel. Dit is een organisatie die tuinen beschikbaar 
stelt voor kinderen die een moeizame relatie hebben met één of beide ouders. Denk hierbij aan kin-
deren die uit huis zijn geplaatst of gescheiden ouders hebben. In plaats van in een benauwd kamertje 
of bij de ouders thuis biedt, Stichting Wortel plekken aan waar de kinderen en ouders in de natuur  
kunnen zijn, samen een klusje kunnen doen of kunnen wandelen. Dit past heel mooi in onze gelukstuin. 
Mocht u kinderen kennen die baat zouden kunnen hebben bij een ontmoeting op deze plek, meldt u 
zich dan bij Stichting Wortel. Meer informatie is te vinden op hun website: www.stichtingwortel.nl.  
 

NL Doet 

Op vrijdag 13 maart doen wij mee met NL Doet van het Oranjefonds. We gaan aan de slag in de  
gelukstuin en willen graag ons winkeltje aan de weg opknappen. Zou u ons willen komen helpen die 
dag? Meldt u dan aan via www.nldoet.nl (zoek op ‘Burgerbrug’). Ook met materialen zoals hout en verf 
zouden we ontzettend blij zijn. We maken er een gezellige dag van!  
Naast vrijwilligers voor deze dag zijn we ook altijd op zoek naar vrijwilligers die zich wekelijks of  
maandelijks willen inzetten voor onze bewoners.  
Mocht u daar interesse in hebben, dan horen wij dat graag. 
 
Jessica Wormhoudt 

http://www.stichtingwortel.nl
http://www.nldoet.nl
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OldSkoel gaat door! 
Goed nieuws van OldSkoel! De gemeente 
heeft besloten om het contract met de 
Stichting OldSkoel over het gebruik van het 
oude schoolgebouw te verlengen. In  
principe zou de gebruiksovereenkomst eind 
2019 aflopen, maar daar komt nog mini-
maal een jaar bij. De gemeente is heel  

positief over de activiteiten en de sociaal-culturele plek die OldSkoel in drie jaar tijd heeft weten neer te 
zetten. Daarom krijgt OldSkoel de gelegenheid hier voorlopig mee door te gaan. 

Onderhoud 

Een punt van zorg is wel de steeds slechter wordende staat van het gebouw. Daklekkages en houtrot in 
diverse kozijnen vragen eigenlijk om grondige renovatie. In de afspraken met de gemeente is echter 
sinds het begin duidelijk overeengekomen dat de gemeente geen onderhoud aan het pand zal uitvoeren 
of bekostigen. De Stichting OldSkoel is momenteel druk bezig om alternatieve oplossingen in kaart te 
brengen zodat de activiteiten ook in de toekomst kunnen blijven bestaan. Hierover zal voor de zomer 
meer duidelijkheid zijn. 

 

Elke week 

Voor de komende tijd gaan alle activiteiten dus onverminderd door. En dat zijn er nogal wat. Uiteraard 
de vaste inloop op vrijdag, waarbij iedereen welkom is voor koffie/thee en huisgemaakte taart. Ook de 
brocante, de viltwerkplaats en het muziekatelier zijn dan open om een kijkje te nemen. Verder is er 
maandelijks op vrijdag een heerlijk ontspannende stoelmassage. Op dinsdagavond is er de iedere week 
yogales.  

 

Terugkerende evenementen 

Heb je zin in een lekker diner en een goed gesprek? Schuif dan op 28 februari of 15 mei aan bij de Tafel 
van 10: om tien minuten voor zeven uur eet je met maximaal tien mensen voor tien euro. Ook de  
uitstekend bezochte 'Oude gewoonte' gaat dit jaar weer door: meezingen met liedjes uit de oude doos 
onder leiding van een dirigente en begeleid door een pianist. Vooraf koffie met gebak en afsluitend een 
heerlijke lunch met gerechten uit grootmoeders keuken. 

 

Nieuw: inloophuis 

Nieuw is het inloophuis op donderdagochtend, voor mensen die zelf of in hun directe omgeving te  
maken hebben met kanker. Initiatiefneemster Wendy Borst organiseert samen met OldSkoel tot de  
zomer iedere maand deze bijeenkomst, telkens met een ander thema. Bij voldoende belangstelling 
wordt het inloophuis daarna voortgezet. 

 

Volop beweging dus bij OldSkoel, ook in 2020! Voor het volledige programma en aanmeldingsmogelijk-
heden: www.oldskoel.nl. En wil je zelf iets organiseren? Dan kun je de aula huren tegen een bescheiden 
onkostenvergoeding. Tot ziens bij OldSkoel! 

 
 

http://www.oldskoel.nl
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Voortgang CPO project. 

In de vorige Brugpraat hebben we  
nogmaals uitleg gegeven over CPO 
(Collectief Particulier Opdrachtgever-
schap). Inmiddels hebben we een 
groep van negen serieuze gegadigden.  

En inmiddels twee bijeenkomsten gehad met de groep en de gemeente. De eerste bijeenkomst was 3-12-2019 
en deze was wederom met de wethouder Jelle Beemsterboer. Er is toen gesproken over mogelijke locaties.  
Er kwamen twee locaties naar voren, waar mogelijkheden zijn voor het project. De ene locatie is OldSkoel en 
de andere locatie is op het veldje achter de huidige lagere school bij de volkstuinen. De gegadigden kregen als 
huiswerk mee om na te denken over wat voor huis ze willen gaan bouwen en uitzoeken wat hun  
financieringsmogelijkheden zijn. 

Daarna hebben we gezamenlijk een bijeenkomst gehad en besproken wat ieder zijn of haar wensen zijn. 

Op 15-1-2020 was er weer een bijeenkomst in het gemeentehuis. Hierbij waren Jelle Beemsterboer, de  
projectleider vanuit de gemeente en een stedenbouwkundige aanwezig. Zij gaven uitleg over het vervolg van 
het traject. Er zal een schets worden gemaakt van de locaties en er wordt een projectplan geschreven. Indien 
dit plan akkoord krijgt, zal het CPO officieel van start kunnen gaan.  

De volgende afspraak staat alweer gepland. Tot nu toe verloopt alles naar tevredenheid, maar er is nog een 
lange weg te gaan. We zullen u in de Brugpraat op de hoogte houden. 
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Fotomiddagen in het Zijper Museum 

 
In 2020 staan de fotomiddagen van de hist. ver. De Zijpe en het Zijper  
Museum in het teken van oude foto’s van Burger(vlot)brug.  

 

De middagen worden gehouden op de donderdagen 19 maart, 14 mei, 9 
juli, 24 september en 19 november 2020 in de filmzaal van het Zijper  
Museum in Schagerbrug van 14.00-16.00 uur. 

Er worden foto’s besproken uit het archief van het Zijper Museum, waarover wij graag wat meer informatie zouden willen  
krijgen: waar is de foto genomen, wanneer, wie staan er op? 

U kunt ook eigen foto’s (eventueel op usb-stick), waar u iets meer over wilt weten, meenemen. Deze zullen dan eveneens  
besproken worden. 

Mensen, die willen komen, maar niet over eigen vervoer beschikken, kunnen zich melden bij de secretaris (06 13 87 53 87 of 
secretaris@dezijpe.nl). Zij worden dan opgehaald en thuisgebracht.  

 

De koffie/thee staat klaar en is voor rekening van de organisatie…… 

 

Donderdag 16 januari jl. was de eerste middag over Burgerbrug. Bijgaande 
foto werd toen getoond, maar niemand van de aanwezigen herkende iets of 
iemand. Is er iemand onder de lezers van de Brugpraat, die ons meer  
informatie kan geven over deze foto? 

U kunt uw reactie sturen naar secretaris@dezijpe.nl of bellen naar 06 13 87 53 87 (Theo Volkers). 

mailto:secretaris@dezijpe.nl
mailto:secretaris@dezijpe.nl
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Energiestraat 16 - 1749 DN  - Warmenhuizen  

Gitaarles bij u thuis? 

Vraag voor de mogelijkheden en meer info via 

 catsfiddle.rob@gmail.com of bel 06-20423601 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CMS bv Burgerbrug    * Gitaarles 

             * Muzikant 

             * Transport 

             * Koerier  

SOOS BURGERBRUG 

Op 9 januari is de SOOS weer gestart met het nieuwe jaar 2020

Dit jaar mogen we 18 leden verwelkomen een mooie start voor het nieuwe jaar . 

Er kunnen natuurlijk altijd nog meer leden bij . 

Zoals jullie allemaal weten heeft Café de Buren een nieuwe eigenaar waar wij van de SOOS erg blij mee zijn . 

Ook dit vorig  jaar hadden we weer een kerstbroodmaaltijd die door Ester en Richard voor de eerste keer prima 

was verzorgd . 

Helaas krijgen we van de Gemeente Schagen geen subsidie meer wat er toe heeft geleid dat we de contributie per 

1 Januari moesten verhogen naar € 7,50 per maand . 

Hier doen we ook dit jaar weer veel gezelligheid voor zoals Kalverjassen , Rummikuppen, Keezen en Biljarten dus 

voor elk wat wils . 

Ook is er aan het begin van de maand een spelletje bingo of vlotbruggen en voor alle leden een klein prijsje . 

Zoals als jullie van ons gewend zijn willen 7 mei 2020 weer een busreisje organiseren met mensen uit de buurt en 

natuurlijk onze leden . 

Wij hopen dat er nog wat nieuwe mensen zich bij ons aansluiten, dat is voor het voorbestaan van de SOOS erg 

belangrijk . 

Groeten het bestuur .  Peter Heemskerk,  Riet Deutekom-Mors en Willem Mol. 

mailto:catsfiddle.rob@gmail.com
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Mensen komen en gaan en zo gaat dat ook in Burgerbrug. U vraagt zich vast wel eens af: 

“Hoe zou het nu zijn met mijn klasgenoot of mijn buren of dorpsgenoten die verhuisd zijn?“ 

Naar wie bent u nieuwsgierig? Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

Dan gaan we samen met u op zoek!

 
Ja. Het zal snel 40 jaar geleden zijn dat ik in 
Burgerbrug woonde. En ik kom er nog met 
enige regelmaat omdat mijn ouders nog 
steeds op hetzelfde plekje wonen. Ik heb er 
goede herinneringen aan. De schooltjes 
(toen nog twee). De boerderijen en het 
melk halen bij de boer. De hooizolders waar 
we speelden. Voetballen op het Zwanen-
plein. Cowboytje spelen in het bos aan de 
andere kant van de Groote Sloot. Vissen en 
rubberbootjes. De kroegen en Jan Tabak 
waar we bij slecht weer op zaterdagoch-
tend gingen kijken of de voetbalwedstrijd in 
Petten niet afgelast was. De kroeg waar ik 
met Neil (de zoon van de kroegbaas) biljart 
speelde. Bakker van den Berg die zijn mout-
brood langs kwam brengen in zijn busje. 

 

En later op de fiets naar de middelbare school in Schagen. Altijd wind tegen en heel vaak regen. Het 
uitgaan in Schagen en de ellelange tocht die je diep in de nacht moest terugfietsen naar Burgerbrug. 
Veel is verdwenen en veel namen die mijn moeder opnoemt ken ik niet meer. 

Ik ben laatst nog even terug geweest in wat nu Old School heet of de Sint Jozefschool zoals wij hem 
kenden. Alsof de tijd heeft stilgestaan. Al waren er nu winkeltjes en kunstenaars in plaats van mees-
ters en juffen. Het was toch wel erg klein en knus. Vertrouwd ook. 

Ik ben na wat omzwervingen in Noord-Holland in Friesland terecht gekomen. Ik woon ondertussen in 
Leeuwarden samen met Annemieke en haar twee zoons. Uiteindelijk ben ik in het onderwijs beland. 
Na de lerarenopleiding in Amsterdam leek het onderwijs me eigenlijk niks. Ik heb een aantal jaren ge-
probeerd eruit weg te blijven maar dat is me niet echt gelukt. Ik ben toch leraar geworden en daarin 
uiteindelijk mijn passie gevonden. Zozeer zelfs dat ik er ooit een boekje over geschreven heb. Ik heb 
nu bij het Friesland College een leerbedrijfje waar ik met wat collega’s en studenten aan digitale leer-
middelen bouw om talen te leren en voor rekenen. Dat gaat zo goed dat ze door een uitgever op de 
markt gebracht worden. Ik ga nog elke dag fluitend naar mijn werk. 

Jan Deutekom 
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Agenda Burgerbrug en omstreken   
 

16 februari      Ierse Swing Folkband Unicorn, 15.00 uur; Herboren Toren 

21 februari      Pre-Carnaval, 21.00-01.00 uur; “de Woelige Stal” 

22 februari      Grote Carnavalsoptocht o.l.v. Drumband “Kunstzin” 

22 februari      Kindercarnaval, 14.05 uur; “de Woelige Stal” 

22 februari      Groot Carnaval, 20.30 uur; in “de Woelige Stal” 

8 maart        Deborah & Friends, 14.30 uur; kerkje Sint Maartensbrug 

9 maart        Vergadering Dorpsraad, 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

15 maart       Rose-île, 15.00 uur; Herboren Toren 

3 april t/m 3 mei  Kunstexpositie Bloeiend Zijpe 

5 april         The Oldtime stringband, 14.30 uur; kerkje Sint Maartensbrug 

10 april t/m 4 mei  Bloembollenboemel Bloeiend Zijpe 

19 april        Fietsroute Bloeiend Zijpe 

20 april        Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

25 april        Tulpencross Bloeiend Zijpe 

26 april        Wandeltocht Bloeiend Zijpe 

27 april        Koningsdag Burgerbrug 

3 mei         75 Jaar vrijheid: Jan Kühne en Small Buzz; Herboren Toren 

9 mei          Lente-editie Brugpraat 

9 mei         Rock in de Kerk, 20.00 uur; kerkje Sint Maartensbrug 

21 mei        Lenteloop Burgerbrug 

1 juni         Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

7 juni         Over de Brug Festival  (meer info volgt in de volgende Brugpraat) 

21 juni        75 Jaar vrijheid: Peter Rijsdijk met kleinkoor Gaudete; Herboren Toren 

19 juli         Jaarmarkt Burgerbrug 

15 augustus     Zomer-editie Brugpraat 

31 augustus     Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

5 oktober       V ergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

14 november    Herfst-editie Brugpraat 

23 november    Jaarvergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

 

 

In het kader van 75 jaar Vrijheid in Schagen organiseren nog veel meer organisaties herdenkingen, vieringen, 

tentoonstellingen en concerten. De agenda van al deze gebeurtenissen is te vinden op de website van de  

Gemeente Schagen onder Cultuur en Recreatie. 

https://www.schagen.nl/cultuur-recreatie/75-jaar-vrijheid-in-schagen_46550/kalender/2020/03/
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Wilt u ook een bruggetje plaatsen?  

Laat het ons weten! 

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Bruggetjes 
Verhuisbericht 

Met pijn  in mijn hart moest ik mijn geliefde huis aan de Grote Sloot  
verlaten. Ik wist het al een hele tijd maar toch is de tijd zo snel gegaan, 
nog een keer de blik achterom naar mijn oude huis op naar mijn nieuwe 
thuis. Per 2 november 2019 is mijn nieuwe adres: 

De Bron woonzorggroep Samen 

Afdeling Gracht, Kamer B013 Schagen 

Vriendelijke groet,  Jan van der Stoop 

De nieuwe Brugpraat redactie bedankt nog 

een keer graag de oude redactieleden en  

bezorgers voor al het werk dat zij hebben  

verricht! 

ECB en alle vrijwilligers weer 

heel erg bedankt voor de 

prachtige kerstboom! 

60jaar getrouwd !!Dook (Theo) en Riet Deutekom -Mors ! 
 

Iedereen bedankt 
voor alle kaarten, 
bloemen, cadeau-
bonnen en andere 
giften op de dag dat 
we het mochten be-
leven en vieren! 

De Brugpraat zal dit 

jaar verschijnen op  

de volgende data: 

9 mei 

15 augustus 

14 november 

Cees Rutsen bedankt voor het 

opruimen van al het vuurwerk 

afval van de Burgerbrug! 

Firma Borst alsnog van harte 

met jullie prachtige jubileum en 

nieuwe bedrijfspand! 

IJsclub Nut &Vermaak wil alle 
leden en vrijwilligers bedanken 

voor alle steun en toeverlaat 
van het 'afgelopen' seizoen!  

De  Evenementencommissie Burgerbrug is alweer druk bezig met 

de organisatie van Koningsdag en de lenteloop op Hemelvaarts-

dag. Een uitgebreid bericht volgt in 

de volgende editie van de  

Brugpraat! 
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ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
  

      Losse advertenties/eenmalig :                     Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                            1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                            1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                                1/4 pagina   € 27,50 

  

Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 
nuijens-dekker@hetnet.nl 

  
tel: 0226-381474 
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   Werkgroep Polder F                       
        werkgroeppolderf@gmail.com 

 
 

Sinds januari 2018 heeft u even niets gehoord van Werkgroep Polder F.  

In ruste maar alert was onze werkgroep. 

Inmiddels helaas weer genoodzaakt tot actie en nu weer actief. 

Immers er is een RES (Regionale Energie Strategie) actueel. Deze RES moet er in juni a.s. voor zorgen dat 
er een strategie t.b.v. duurzame energie wordt aangeboden aan het Rijk betreffende het gebied  
Noord-Holland Noord. 

Han Hirschman en Riet Dapper hebben gisterenavond een bijeenkomst bijgewoond voor geïnteresseerde 
bewoners en ondernemers, georganiseerd door de ontwikkelaars van de RES in samenwerking met de 
gemeente Schagen. 

Hierbij werden verschillende strategieën voorgesteld om Noord-Holland Noord van duurzame energie te 
voorzien.  

Wethouder Hans Heddes van Schagen is hierin zeer enthousiast. Hij vindt dat de gemeente Schagen  
eigenlijk wel een duurzaam schepje meer kan bieden dan andere gemeentes. Hij stelt dat er voor  
Schagen zeer veel mogelijkheden zijn. Het is hier immers heel licht en winderig!! 

Duidelijk was in alle drie de ontwerpen dat alle regeltjes en restricties die de laatste jaren door de  
Provincie Noord-Holland waren opgelegd om grootschalige windenergie en zonneparken aan banden te 
leggen inmiddels van de baan zijn. Met weidevogel leefgebieden wordt niet langer rekening gehouden, 
de minimale afstand tot woonhuizen is niet langer 600 meter maar kan inmiddels worden teruggebracht 
tot een kleine 200 meter.  
Met particuliere bewoners  (huizenbezitters) wordt vrijwel geen rekening gehouden. 

Dat betekent dat alle voormalige plannen voor grootschalige windenergie en huidige plannen voor  
grootschalige  zonneparken in onze directe woonomgeving weer alle kans van slagen krijgen. 

Zowel Polder F als Polder B zijn weer gewoon aangegeven als mogelijkheid om daar lijnopstellingen van 
megaturbines van 3 MW (tiphoogte tot 200m) te plaatsen. 

In de wetenschap dat er voor die polders nog oude plannen liggen, die tussen 2012 en 2018 door de  
Provincie van tafel waren geveegd, zien wij ons genoodzaakt weer actief te zijn. 

Echter, dit kunnen wij niet zonder uw steun. Een werkgroep heeft een achterban nodig! 

In ons bestand hebben wij nog 127 e-mailadressen van sympathiserende omwonenden. Heel graag zou-
den we dit e-mailbestand actualiseren. Wilt u ons nog steunen? Stuur dan uw naam, adres en  
e-mailadres naar contactadres werkgroeppolderf@gmail.com  zodat we samen met u aan het werk  
kunnen en u op de hoogte kunnen houden. 
 

GENOEG = GENOEG 

Werkgroep Polder F (Han Hirschman, Riet Dapper, Diana Veenstra en Aad Kramer) 

mailto:werkgroeppolderf@gmail.com
mailto:werkgroeppolderf@gmail.com
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 Heeft uw kind hulp nodig bij 

    lezen of 
    spellen of 
           rekenen ? 
 

 Remedial Teaching  

     Marianne 

 

dyslexie- en dyscalculiespecialist 

geregistreerd bij de  

Landelijke Beroepsvereniging  

Remedial Teachers 

 
 

Bel 06-1110 4742 tussen 17 en 19 uur 

Welgelegen 12   

Beste Burgerbruggers, 
 
Mijn naam is Marianne van der 
Vegt en ik ben remedial teacher. 
Ruim een half jaar geleden ben ik 
in dit heerlijke dorp komen wonen. 
Nadat ik 30 jaar in verschillende 
functies in het (speciale)  
basisonderwijs werkte, heb ik 12 
jaar als remedial teacher een eigen 
praktijk gehad in Ouderkerk aan de 
Amstel, het dorp waar mijn man 
en ik vandaan komen. 
Het is mijn passie om kinderen te 
helpen, die (tijdelijk) extra hulp  
nodig hebben met lezen, spellen of 
rekenen.  
 
Zal ik uw zoon of dochter helpen?   
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Wij hebben de pen gekregen van Coen Ridderbos en Romy Brugman, bedankt ! 

En wij zijn Manfred, Natascha & Djez. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Manfred zie je al heeeel lang in Burgerbrug en sinds 5 jaar is Natascha ook vaak te vinden in het dorp ,  

ze heeft uiteindelijk haar huisje in het Gooi verlaten en in 2018 is ons kleine kadootje Djez er nog bij  

gekomen op de Burgerweg. 

Wij hebben elkaar leren kennen in Schagen en nu vraag je je vast af hoe komt Natascha nou helemaal 

hier terecht ? Een avondje stappen met vriendinnen in Schagen en wie was daar ook in de kroeg....  

Manfred uit Burgerbrug . Nou ja en daar was Natascha dan die nog nooit van het “durp” Burgerbrug had 

gehoord.  

Manfred heeft zijn trots in Dirkshorn, Altach Gietvloeren en Woonbeton wat hij samen met zijn moeder 

Rosemarie runt met een prachtige showroom. 

Natascha heeft haar eigen kapsalon in Bussum , is in deze zaak al 14 jaar werkzaam en kreeg 4 jaar  

geleden de mogelijkheid hem over te nemen en heeft deze kans met twee handen aangepakt. 

Djez is ons kleine wondertje, een heel vrolijk, blij en lief meisje dat gek is op Joop, ons hondje. 

Wij geven de pen graag door aan Niels, Sandra en ?? (Baby) 

 

Groetjes Manfred & Natascha & Djez  
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Bedrijvigheid 
Wie zijn jullie ? Wij zijn Dick en Tineke Pankras, wij wonen met onze 

kinderen; Ilse, Jurre, Jeanine en Esmee aan de Grote sloot 24. 

Wat hebben jullie voor bedrijf ?  

Wij hebben een stukadoorsbedrijf, met sinds kort een extra specialisa-

tie cq product namelijk ‘Mortex’. Met Mortex kan Dick nieuwe deuren 

openen naar uw creativiteit om een keuze te maken in eindeloze vorm 

en kleurmogelijkheden. Kijk bijvoorbeeld op de foto naar de bar. Dit 

was een houten bar en na een behandeling met Mortex door Dick is 

het een mooi strakke, cementlook bar geworden. Je kunt het heel 

goed gebruiken in buitenkeukens, aanrechtbladen, vloeren, muren, 

zwembaden en barretjes. Hij heeft cursussen gevolgd om optimaal te kunnen werken met dit product.  

Is jullie bedrijf ook jullie passie ? In eerste instantie niet, dat klinkt misschien gek maar Dick is begonnen als timmer-

man, daarna gaan metselen en uiteindelijk stukadoor geworden. De eerste ‘strijken’ heeft hij van Piet Praat geleerd, 

voor de oudere bewoners van Burgerbrug, een bekende. Toen hij eenmaal begon met stuken, ontwikkelde de passie 

voor het vak vanzelf!  

Wat zouden jullie doen met 1 miljoen ? Waarschijnlijk zal het voornamelijk aan de kinderen besteed worden. Ze zijn 

beide zeer tevreden op deze plek, wanneer er dan toch nog even doorgevraagd wordt, zal er uiteindelijk ook nog wel 

een nieuwe auto komen. Daar blijft het dan wel bij. 

Sinds wanneer bestaat jullie bedrijf ? Dick is nu 30 jaar zelfstandig stukadoor en heeft er nog steeds plezier in. Voor-

al nu er weer iets nieuws bij is gekomen. 

Hoe zou je jullie bedrijf in vijf woorden willen omschrijven ? Dynamisch, ondernemend, ambachtelijk, creatief en 

dankbaar ( in zijnde dankbaar werk en ze zijn blij wanneer ik kom en nog blijer wanneer ik weer wegga ;-) )  

Wat vinden jullie van de locatie Burgerbrug ? De locatie is voor ons bedrijf eigenlijk helemaal niet bepalend. Dick 

heeft zelfs in Ierland gestuct dus het maakt hem eigenlijk niet zoveel uit. Natuurlijk is het handig dat we zo op de Hel-

derse weg zitten maar het is dus zeker niet bepalend.  

Wat kunnen Burgerbruggers voor jullie bedrijf doen ? Wanneer je nu bijvoorbeeld je keuken wilt vernieuwen, koop 

geen nieuwe maar laat Dick langskomen. Hij kan over het bestaande aanrecht blad een prachtig Mortex blad maken 

in ieder gewenste kleur. Zoek het dichtbij, in Burgerbrug, in plaats van verderop.  

Wat onderscheidt jullie van andere bedrijven? Eigenlijk toch wel de ervaring. 30 jaar stuuk ervaring is niet niets. Nu 

met het nieuwe product Mortex erbij, kan hij zich nog meer onderscheiden.   

Wat zijn jullie toekomstplannen?/ wat is jullie ambitie? Beide zijn eenduidig in 

het antwoord; blijven ondernemen en vooral plezier hebben in de dingen die je 

doet. Dan blijft het leuk.  

Wanneer dit bedrijf niet zou bestaan wat zouden jullie dan willen doen ?  

Vrij resoluut komt er ‘slopen en recyclen’ uit bij Dick.  Daar bedoelt hij het slo-

pen van oude panden en dan van gebruikte bouwmaterialen weer iets moois en 

nieuws maken. Daar komt toch ook weer het creatieve ondernemen terug.   

Wat is de drukste periode van het jaar ? Dat zijn echt de periodes vlak voor de 

vakanties. Dan komen de grote schoonmaken en moet er opeens van alles ‘nog 

even snel’ gebeuren.  

Wat vinden jullie het leukste onderdeel van het bedrijf ? Ons nieuwe product Mortex! Maar…. eigenlijk is alles wel 

leuk. De ornamenten, de plafonds, de wanden, het is altiijd weer mooi om het resultaat ergens te zien.  

Wat is het hoogtepunt of dieptepunt van jullie bedrijf tot nu toe? Toen Dick net een maand zijn eigen bedrijf had, 

werd hij gevraagd om in Carré te komen stuken. Dat was toch wel heel bijzonder. Carré is altijd nog een druk bezocht 

theater, dat heeft hij toch maar mooi even gedaan. !!  Toen hij daarvoor nog voor een baas werkte, heeft hij gestuukt 

in het Van Gogh museum. Dat zijn wel mooie hoogtepunten.  
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In 2020 bestaat Bloeiend Zijpe 15 jaar. Het evenement dat ooit door 

Matty Dekker is opgezet staat na al deze jaren als een huis en is geliefd bij 

mensen uit de omgeving, uit het hele land en zelfs uit het buitenland.  

Ieder jaar genieten duizenden mensen in het voorjaar van de bloeiende 

bollenvelden in de tuin van Schagen. 

Dit jaar vinden de activiteiten van Bloeiend Zijpe plaats van 3 april tot en met 3 mei 2020. 

Er is een kunstexpositie en er worden diverse workshops georganiseerd.  Ook kunnen ouderen en mensen die 

slecht ter been zijn in de bloembollenboemel op een unieke wijze van dichtbij genieten van de bloeiende  

bollenvelden.  

Op 19 april 2020 wordt een fietstocht uitgezet van 40 kilometer. Op 26 april 2020 is de wandeldag en zijn er 

routes uitgezet van 7 ½ , 8, 15, 20 en 30 kilometer.   

Ook is er dit jaar weer een  

recreatieve crossloop die wordt  

gehouden op zaterdag 25 april 

2020. De tulpencross gaat over 

een 7 ½ kilometer lang parcours 

dwars door de bloeiende bollen-

velden en is daardoor een uniek 

sportevenement.   

Bloeiend Zijpe is te volgen op 

Facebook en Instagram.  

Informatie over het evenement 

is te vinden op de website 

www.bloeiendzijpe.nl 

 

 

Ideeën voor de Gemeentelijke bijdrage van € 2,= per inwoner.  

Nogmaals vraagt de Dorpsraad om ideeën voor de bestemming van de € 2,= per inwoner die het College van 

B&W van de gemeente Schagen beschikbaar heeft gesteld. Deze gelden worden beschikbaar gesteld om vrij en 

naar eigen inzicht te kunnen besteden aan kleine projecten, lokale investeringen, sociale evenementen of ander 

initiatieven die de lokale samenleving versterken. 

Omdat het geld van vorig jaar nog over is vanwege het niet aanpassen van het Mr. Bollplein, is er op dit  

moment geld van twee jaar beschikbaar. 

Heeft u een idee waaraan we dit geld (of een deel hiervan) kunnen besteden, dan kunt u dit bij ons melden.  
Bij voorkeur via ons mail dorpsraad@burgerbrug-nh.nl

http://www.bloeiendzijpe.nl
mailto:dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
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BURGSTROOM 2025  - CWV Kennemerwind  

Burgerbrug heeft volgens de laatste officiële telling 820 inwoners die zijn gehuisvest in 311 woningen.  

Stel dat Burgerbrug zichzelf opdroeg om  de bewoners 100% schone stroom zelf op te wekken.  

Waar heb je het dan over? Kennemerwind heeft eens wat zitten rekenen en komt dan uit op de volgende 

grove schets.  

De eerste vraag is dan hoeveel kWh de inwoners verbruiken. En omdat er meerdere leveranciers in het spel 

zijn is die niet zuiver te beantwoorden maar wij nemen aan dat we er met een miljoen kWh per jaar niet heel 

ver naast zitten.  

Om dat op te wekken heb je wel 5000 zonpanelen nodig. Die zul je niet allemaal op de daken kunnen leggen, 

temeer daar niet elk dak geschikt is. Voor een deel van de panelen ben je dan aangewezen op plaatsen op 

het beton of in het gras. 

We blijven praktisch denken en wachten eerst eens af hoeveel panelen er uit zichzelf in Burgerbrug komen 

te liggen, en als dat er flink veel zijn kijken we naar windenergie. Niet naar een nieuwe molen maar naar  

bestaand windvermogen langs het kanaal. We stellen de vraag wat daarvan nodig is om de resterende  

behoefte aan stroom voor bewoners te dekken.  

Wij denken dat het park met de tweewiekers van het type Lagerwey deze opdracht aankan. Een andere mo-

gelijkheid is om één van de Vestas turbines aan de noordzijde van de vlotbrug daarvoor in te zetten.  

We weten natuurlijk ook dat een woongemeenschap van honderden inwoners nooit allemaal op één ge-

dachte zijn te brengen. Dat gaan we dan ook niet proberen. Maar fantaseren mag en het idee dat  Burger-

brug nog eens besluit haar eigen energie op te wekken vinden we zo leuk dat we die in ieder geval hier eens 

hebben opgeschreven en wie komt het er nog eens van. 

 

Zullen we zeggen: “goed plan voor het jaar 2025”? 
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VOORAANKONDIGING! 
Zaterdag 7 Maart 2020 komt MV Zijpe naar dorpshuis De Uitkijk in Sint Maartensbrug. 

Zij zal hier haar jaarlijkse voorjaars/donateursconcert verzorgen, 

Het thema van deze muzikale avond zal zijn: 

TERUG NAAR DE VORIGE EEUW. 
Opleidingsorkest PlayTogether en het harmonieorkest van 

Muziekvereniging Zijpe zullen een gevarieerd programma 

brengen met nummers uit de jaren '60, '70 en '80. 

 

Jaarmarkt Burgerbrug 

Het lijkt wellicht nog ver weg maar over iets meer dan 7 maanden is het alweer zo ver! Op de 3de zondag van 

juli vindt dan de 35ste editie van de Jaarmarkt Burgerbrug plaats. Achter de schermen is een aantal leden van 

“C.V. de Pontcivielen” met ondersteuning van lokale ondernemers het hele jaar rond bezig met de organisatie 

van de markt.  

En juist omtrent die organisatie willen wij graag uw aandacht vragen. Een aantal leden van de huidige  

commissie heeft na een lange staat van dienst aangegeven het stokje over te willen dragen aan andere leden/

organisatoren.  

Helaas zijn er binnen de vereniging geen opvolgers opgestaan om de organisatie voort te zetten. Wij als  

commissie en carnavalsvereniging zijn echter van mening dat de Jaarmarkt voor Burgerbrug behouden moet 

worden en zijn daarom dan ook op zoek  enthousiaste vrijwilligers die in de organisatie van de jaarmarkt 

hun steentje willen bijdragen.  

Dus mocht je je geroepen voelen om samen met ons of in een geheel nieuwe setting zorg te dragen voor het 

voortbestaan van dit mooie evenement dan horen we het uiteraard graag! 

Voor aanmelden of vragen kunt u mailen naar jaarmarkt@pontcivielen.nl 
Uiteraard is het alvast reserveren van een kraam of grondplek voor de 35ste editie op 19 juli 2020 ook gewoon 
mogelijk op www.pontcivielen.nl/jaarmarkt  
In afwachting van de aanmeldingen, hopende op een positieve berichtgeving, graag tot de volgende editie van 

de Brugpraat 

Namens de Jaarmarktcommissie

Vincent Schipper 

mailto:jaarmarkt@pontcivielen.nl
http://www.pontcivielen.nl/jaarmarkt
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Muziek is kunstmest voor het brein ! 

Dit citaat is van de bekende hoogleraar neuropsychologie Erik Scherder. Hij heeft uitgebreid onderzoek gedaan 
naar de invloed van muziek op de ontwikkeling van vooral jonge kinderen en kwam tot bovenstaand citaat. Het 
advies voor jong en oud: ga zingen, dansen of nog beter, leer een muziekinstrument bespelen.Muziekvereniging 
Zijpe biedt hier alle mogelijkheid toe. Door gemeentesubsidie en het ophalen van oud papier kunnen zij de les-
sen veel voordeliger aanbieden dan b.v.  een muziekschool. Zodra je lid wordt krijg je van de vereniging een mu-
ziekinstrument in bruikleen en wordt je opgeleid door vakkundige docenten.MV Zijpe stelt ze graag aan jullie 
voor. 

Bert Ridder: Al meer dan 30 jaar is Bert dirigent van het opleidingsorkest PlayTogether  en het harmonieorkest 
van MV Zijpe. Vanaf zijn zesde is hij met muziek bezig, eerst op de althoorn, hij kreeg les van zijn vader,  en later 
op trombone. Op maandagmiddag geeft hij les in 't Zand aan leerlingen op de koper instrumenten waaronder 
trompet, trombone en euphonium.  

Frank Bakker: Sinds 1993 geeft Frank les op de dwarsfluit. Afgestudeerd is Frank bij Eugénie Veeze-van der Grin-
ten en Harrie Starreveld voor Docerend en Uitvoerend musicus. Spelend is hij actief in kamermuziekverband, 
symfonieorkest en bij MV Zijpe bespeelt hij de fagot. Frank geeft les op dinsdagmiddag in het clubgebouw De 
Notendop te Callantsoog. Twee keer per jaar ver-
zorgt hij een voorspeelavond van al zijn leerlingen. 

Tim Boon: Tim is in de zomer van 2011 afgestudeerd 
op de drums aan het pop-conservatorium te Haar-
lem. Hij heeft ook les gekregen in o.a. song writing, 
methodiek, muziektheorie, solfège en bandcoaching. 
Daarnaast heeft hij in bands gespeeld en heeft hij 
artiesten mogen begeleiden. Hij is er achter geko-
men gedurende zijn opleiding (d.m.v. stages, lessen 
en activiteiten) dat hij het onderwijzen van muziek 
heel erg leuk vindt om te doen en is ook afgestu-
deerd als muziekdocent. Locatie en tijd van de drum-
les gaan in overleg. 

Victor Posch: Victor speelde en speelt als freelance-
saxofonist in veel bands in binnen- en  buitenland, 
was veelvuldig te zien in allerlei tv-programma’s en 
schreef muziek en teksten voor een aantal theater-
voorstellingen. Verder bracht hij 3 cd’s uit met eigen 
composities, waarvan 1 werd uitgekozen als plaat 
van de week in het VPRO-programma Shooting 
Boots. Ook geeft hij Saxofoonworkshops voor Abso-
lute Beginners, is hij leider voor maandelijkse jazz-
improvisatieworkshop en dirigent van Koor Burger-
brug. Victor Posch geeft saxofoonles in diverse stijlen 
voor zowel beginners als gevorderden. Zijn lessen 
zijn op maandagavond in het clubhuis De Notendop 
in Callantsoog. 

Ook biedt de vereniging klarinetlessen. Wij zijn mo-
menteel op zoek naar een docent, maar hebben een  
noodscenario achter de hand. 

Enthousiast geworden? Kom eens langs of neem contact op met MV Zijpe.  Alle informatie is te vinden op de 
website mvzijpe.magix.net of kijk eens op de facebookpagina: https://www.facebook.com/
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Stichting Dorpsraad Burgerbrug en omstreken 

 

 

Elli Ruijter-Masteling   voorzitter      Grote Sloot 43, 1754 JB    

             {e}         elliruijter@hotmail.nl 

 

Willy Schipper-Rens    secretaris      Grote Sloot 101, 1754 JC 

             {e}         fam_schipper@planet.nl    

 

Peter Fennema      penningmeester  Grote Sloot 83, 1754 JC 

             {e}         peter.fennema@gmail.com 

 

Aad Kramer        lid         Burgerweg 42, 1754 KD    

             {e}         aad.kramer@hotmail.com  

 

Hans Verheggen     lid           Grote Sloot 4, 1754 JE     

             {e}         h.verheggen@planet.nl 

 

Jacco Stuijvenberg    lid         Burgerweg 44, 1754 KD  

             {e}         j.stuijvenberg.dorpsraad@gmail.com 

 

Cees Rutsen       lid         Burgerweg 56B, 1754 KD 

             {e}         ceesencora@rutsen.nl 

 

Jeroen Koomen      lid         Den Gouden Hoeck 2, 1754KL 

             {e}         koomendrost@gmail.com 

 

(de Brugpraat wordt gedrukt door Eelan, grafisch centrum in ’t Zand) 

Sponsoring, bijdragen en/of betalingen graag via 

Rekeningnummer: NL54 RABO 0175 2798 29  t.n.v. Dorpsraad Burgerbrug 

Kamer van Koophandel: 56349548 

 

Heeft u iets te melden aan de dorpsraad? Mail naar: dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

Uw kopij voor de eerstvolgende Brugpraat (Winter 2020) ontvangen wij graag  

uiterlijk woensdag 8 januari 2020 via brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Abonnement Brugpraat: € 5,- per jaar (4 nummers) 

Losse nummers: € 1,50 per stuk 

Redactie Brugpraat bestaat uit Monique Drost, Aimée van Veldhoven, Marieke Kamp, Leo Borst 

 

mailto:aad.kramer@hotmail.com
mailto:dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
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